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Název  Komise sociální, zdravotní a pro Projekt Zdravé město a MA21 

Datum konání 15. 11. 2016 

Místo konání MěÚ Šlapanice  

Přítomni 

Dobiášová Vlaďka, Mgr., Jiráčková Eva, MUDr,  Králová Marie, 
Kusová Dobromila,  Lejdarová Hana,MUDr,  Merclová Eva, Ing., 
Sova Tomáš 
Host – Jiří Kopeček 
 

Omluven Burianová Jiřina, Karafiátová Eva, Krčková Iveta,  

Program 

1. Přivítání členů komise 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 
3. Pokračování Projektu Zdravé město 
4. Podněty od členů, občanů, diskuze 
5. Závěr 
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19. schůze Komise zdravotní, sociální a pro PZM a MA21 

 
1. Přivítání členů komise, prezenční listina 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 

- Běží počítačový kurz pro seniory – 12 lekcí- ve spolupráci se ZŠ - říjen-
prosinec 2016  

- Proběhla anketa k ověření témat z Veřejného fóra – výstup z Veřejného 
fóra-„10P“- 10 témat k řešení městem – podklad do RM, ZM na vědomí 

- Světový den výživy – preventivní program do ZŠ ve spolupráci se ZŠ – 
anorexie, bulimie – 2.11.2016  
 
 

3. Projekt Zdravé město Šlapanice  
- 4.11.2016 – informace ze schůzky s paní starostkou, panem Kopečkem, 

paní Dobiášovou a panem Mikšovským – diskuze o pokračování 
projektu – podnět do RM – návrh na pokračování v projektu – RM 
projednala. Projekt bude pokračovat, hledá se nový koordinátor 
 
 
 

4. Podněty od občanů, členů komise, diskuze 
- Podněty z komise o změnách k Seniorbusu z 2/2016 – jízdenky typu 

permanentek, využití i pro mimošlapanické občany nebo osoby 
s úrazem /nejen senioři/ - dosud neprojednáno na RM 

- Nákup defibrilátoru AED – RM schválila – informace od paní Tamary 
Mazlové /bývalá vedoucí OISM/ - defibrilátor objednán, čeká se na 
baterie, předpokládané umístění cca 12/2016, poté proškolení – 
kontaktovat paní Jiráčkovou 

- Diskuze na téma sportovních aktivit v rámci PZM 2017 – cílem podpora 
zdravého zdravotního stylu – finančně podpořit i jednotlivce, kteří se 
zúčastní sportovních akcí mimo aktivit spolků – téma k diskuzi – 
realizace v roce 2017  

- Příští komise po novém roce – informace elektronicky 
- Hodnotící zpráva za rok 2016 – vypracuje p. Dobiášová, Plán zlepšování- 

k projednání na další komisi ideálně s novým koordinátorem PZM 
 

 
            
Závěr:     
 
Dořešení úprav v Seniorbusu – jízdenky typu permanentek, využití nejen pro seniory, 
mimošlapanické občany, občany s úrazem apod. 
Defibrilátor AED – umístění cca 12/2016, proškolení 
 
 
Zapsala: Mgr. Vlaďka Dobiášová 
Ověřila: Marie Králová 
 
 
Podpisy: 
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